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Jaarverslag 2023 Vrijwillige weidevogelbescherming Gement en De Zeeg 

  



Jaarverslag 2023 

Voor u het jaarverslag van de activiteiten in het seizoen 2023. Er is weer veel gebeurd in onze 

gebieden. Helaas verliep ook dit seizoen niet zonder de nodige uitvallers wegens ziekte of andere 

omstandigheden. Toch hebben we er met zijn allen weer een mooi seizoen van kunnen maken met 

als extra uitdaging het werken met de twee kraaienvangkooien die we mochten plaatsen.   

We hopen hier volgend seizoen weer vergunning voor te krijgen zodat ook dan weer gewerkt kan 

worden aan het verminderen van de predatie en herstel van een beter evenwicht in het gebied. 

Volgend seizoen zal ook weer meer inbreng komen op het gebied van observaties vanuit het groepje 

van Rini van den Boer.  Ook hopen we dat de in gang gezette herinrichtingen in het gebied niet te 

veel overlast gaan geven, maar dat gaan we goed in de gaten houden. Voor dit moment was het nog 

niet zo’n slecht seizoen en lijkt het er op dat er weliswaar minder nesten gevonden zijn, maar de 

nesten die er waren hebben wel betere overlevingskansen gekregen en dus was het voor de 

ouderparen niet nodig om een tweede broedsel te beginnen. 

We hopen dat deze positieve ontwikkeling zich kan voortzetten. We gaan het hopelijk meemaken ! 

 

Dit jaar had de Jeugdnatuurwacht helaas geen ruimte in het programma om samen met ons de 

borden te plaatsen. Daarom hebben onze eigen vrijwilligers dit zelf gedaan aan het begin van het 

seizoen.  

 

 

 

  



Verhuizing HAWKS en herinrichting terrein door VHGebiedsontwikkeling. 

In april werd ik benaderd door iemand van VHGebiedsontwikkeling. Zij hebben van gemeente Vught 

de opdracht gekregen om het voormalig terrein van The Hawks opnieuw in te richten. Dit omdat er 

een nieuwe achter-uitgang met ontsluitingsroute aangelegd wordt bij de PI Vosseveld. Daardoor 

wordt veel groen verwijderd en aangetast en geldt er een herplantingsplicht voor de gemeente.  

Samen met twee mensen van de gemeente, twee mensen van het ontwerpbureau en Fons 

Mandigers van Natuurmonumenten hebben we op 25 maart de locatie bekeken en geadviseerd op 

de herinrichting en plantenkeuze. Uiteindelijk kwam op 1 augustus een verslag hiervan met een 

voorstel voor beplanting.  

Omdat Fons Mandigers inmiddels niet meer bij Natuurmonumenten werkzaam is, heb ik het voorstel 

aan Lianne doorgestuurd. Samen met een collega heeft zij gereageerd op het voorstel, en met een 

aanvullend verzoek van mijn kant voor een plas-dras gebiedje heb ik de reactie weer teruggekoppeld. 

Persoonlijk was ik erg blij met deze open communicatie. We zullen de ontwikkelingen met 

belangstelling blijven volgen ! 

 

 

 

                                                                                                        

 

                                                                                                            

 

 

 

 

 

 

 

 

Ook dit jaar werd een van onze 

vrijwilligers weer in het zonnetje gezet 

en onderscheiden met een Koninklijk 

Lintje:   

Margreet van Mensvoort vanwege haar 

jarenlange inzet als vrijwilliger onder 

anderen bij onze weidevogelgroep. 

 

 



Op Zaterdag 13 mei hadden Ton en Rini een fietstocht gepland door ons weidevogelgebied, maar 

waarschijnlijk door te weinig PR was er helemaal geen opkomst ! Dat is natuurlijk erg jammer. We 

hebben het voornemen om dit een volgende keer eerder en breder te communiceren. 

 

------------------------ 

 

De bijdrage vanuit De Zeeg is dit jaar niet zo uitgebreid als we gewend zijn, omdat Jos te kampen had 

met gezondheidsproblemen. Gelukkig heeft hij inmiddels positief nieuws gekregen, dus hopelijk kan 

hij volgend seizoen weer volop meedraaien als groepstrekker voor deze groep vrijwilligers. 

Wel is er dit jaar een hoop onrust geweest in De Zeeg, omdat de vliegclub The Hawks zelf besloten 

had om te verhuizen naar een plek in de omgeving bij een van de boeren daar. Na een 

verontrustende melding door Marianne heb ik bij verschillende ambtenaren en wethouders melding 

gemaakt van deze ongewenste ontwikkeling en geprobeerd om via onder anderen 

vergunningverlening en handhaving te voorkomen dat een van onze meest succesvolle weidevogel 

percelen door deze verhuizing verloren zou gaan. Gemeente Vught wijst dan naar Gemeente 

Heusden waar Nieuwkuijk onder valt. Zelfs collegiaal wethouders overleg tussen Vught en Heusden 

kon deze verhuizing niet stoppen, dus hielden we ons hart vast en hebben de activiteiten met 

argusogen gevolgd. 

  

 ---------------------------- 

Onderstaand de tekst van de mededeling die we hierover kregen van de Vliegclub: 

 

13 maart Geachte mevr. Van Mensvoort, beste Margreet, 

 

Via deze weg willen wij je laten weten dat onze modelvliegclub sinds juli vorig jaar in Vught een 

vliegverbod heeft in verband met de genomen maatregelen rondom de EBI. 

Met de gemeente Vught wordt een oplossing gezocht om ons ergens anders te laten vliegen. 

In de tussentijd hebben wij een veld gevonden, met goedkeuring van de gemeente Heusden. 

Dit veld ligt aan de Zeeg in Drunen.  

Onze vliegclub gaat daar modelvliegen met dezelfde voorwaarden die wij met elkaar hebben 

afgesproken zoals in Vught: Tot 15 juli zullen er geen evenementen plaatsvinden op ons 

modelvliegveld. 

 

Vertrouwende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en hopen op een goede samenwerking. 

 

Met vriendelijke groet, Modelvliegclub The Hawks 

 

  



In 2023 zou het lopende weidevogelconvenant een update moeten krijgen. Echter, door ziekte van 

onze contactpersoon Laurens Wols van gemeente Vught heeft de update van het 

Weidevogelconvenant nogal wat vertraging opgelopen. Hopelijk lukt het om deze achterstand snel in 

te halen want er hebben ook verschillende wisselingen plaatsgevonden in de vertegenwoordiging 

van de diverse convenantpartners.  

 

 

 

In Seizoen 2023 hebben we voor 

het eerst gewerkt met twee 

Kraaienvangkooien waarvoor we 

vergunning hadden gekregen. Dit 

heeft geresulteerd in het 

wegvangen van zo’n 200 kraaien 

waardoor onze weidevogels wat 

meer rust gekregen hebben en het 

resulteerde in minder nesten maar 

meer overleving en vliegvlug 

worden van eerste legsels. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hierna volgt het verslag van het verloop van het seizoen. Zoals elk jaar samengesteld vanuit de 

verslaglegging door de groepstrekkers: 

Jos Wesel vanuit De Zeeg, Ton de Peffer en Wim Dieden vanuit de Gement en Rini van den Boer die 

met zijn groepje waarnemingen bijhoudt.  



Ton de Peffer, 23 maart 

Vandaag weer voor de eerste keer de polder in geweest, door het koude weer en de harde wind is er 

niet veel activiteit. na een rondje te hebben gelopen en koffie gedronken gaan we maar weer op huis 

aan. 

 

Elise 30 maart 

Vanmiddag een goed overleg gehad met Voorzitter en Secretaris van The Hawks. Dit naar aanleiding 

van onze noodkreet naar Rolf Kruger. De club was zelf op zoek gegaan naar een nieuwe locatie 

omdat ze vanaf de oude locatie in de Gement niet meer mogen vliegen vanwege de No Fly-zone rond 

de PI Vosseveld. De activiteiten van The Hawks zijn door deze maatregel sinds juli 2022 al stilgelegd. 

Heel begrijpelijk dus dat zij zelf op zoek gegaan zijn naar een nieuwe locatie. Zeker omdat de 

gemeente Vught nog steeds geen alternatief geboden heeft. 

Helaas hadden ze de activiteiten verplaatst naar een van onze succesvolle broedlocaties in De Zeeg 

en dat konden we niet laten gebeuren. Onder verwijzing naar het Weidevogelconvenant dat ook 

door gemeente Heusden is ondertekend, heeft die gemeente haar toestemming ingetrokken en 

wederom moesten de activiteiten van The Hawks stilgelegd worden.  

Op 30 maart hebben we gezamenlijk de opties bekeken, maar moeten helaas concluderen dat we 

voor nu geen andere mogelijkheden zien om de club haar activiteiten te laten hervatten. Er zal niks 

anders opzitten dan te wachten tot na het broedseizoen. Hopelijk komt gemeente Vught vanuit haar 

zorgplicht toch nog met een mogelijk alternatief, maar zowel The Hawks als wij als vrijwilligers zien 

het op dit moment somber in.  

 

 

 

 

 

 

Waar we ook een beetje somber 

van worden is de ongelooflijke 

troep die gewoon in onze 

Gement gedumpt wordt. Elk 

seizoen weer komen we van alles 

en nog wat tegen wat daar niet 

thuis hoort ! 

 

 

 

  



Wim Dieden, 30 maart : 

Wij zijn vandaag voor de 3de keer de Gement in geweest. 

De 15de hebben we alleen een groep kieviten gezien bij de eendenkooi, op het land was geen enkele 

weidevogel te zien. 

De 23ste  hebben we een koppel wulpen over zien vliegen en op 2 percelen liep een kievit te 

foerageren. 

Vandaag zagen we op een perceel van Van Beurden 5 kieviten en op het perceel van Vugts zat ook 

een kievit, en op het perceel van Van Beurden tegenover Oostveen  zaten ook 5 kieviten. 

Bij de eendenkooi zaten nog een klein groepje kieviten en nog een aantal wulpen, of dit de gewone 

wulp was of de regenwulp konden wij niet zeker zeggen daar de afstand voor onze verrekijker te 

groot was. Er stond daar ook een vogelspotter die een betere verrekijker bij zich had en die zei ons 

dat er ook nog kemphaantjes en tureluurs bij zaten. 

 

  

Wethouder Yvonne Vos maakt kennis met het weidevogelwerk 

 

Ton de Peffer, 6 april 

Nadat we dinsdag met prachtig weer het eerste nest hadden gevonden dat door wethouder Vos van 

de gemeente Vught was gemarkeerd  is het nu weer slecht weer.  

We vinden wel proefnestjes en zien kieviten achter de kraaien aan gaan en zien zelfs een lepelaar 

overvliegen. We zijn met genoeg mensen deze keer want een vrijwilligster van natuurmonumenten 

vindt het leuk om eens met ons mee te lopen en ook hebben we er een nieuwe vrijwilliger bij.  

Maar als het begint te regenen gaan we maar vlug weer naar huis. 

 

  



Wim Dieden, 11 april 

Dinsdagmiddag zijn we de Gement in geweest.We zagen al snel een wulp in de weide van De Bever, 

na even met de verrekijker het perceel afgespeurd te hebben zagen we opeens een kopje boven het 

gras uitkomen. Deze zat op het nest met de 2 eieren. Verder was het op veel kraaien na erg rustig in 

de Gement. 

Op het perceel waar we vorige week proefnestjes vonden waren nog wel activiteiten maar de nestjes 

waren nog leeg. Wel vonden we een kieviets nestje met 1 ei ( we hebben er wel stokken bijgezet) 

maar de kleur van het ei was erg dof en het zat onder het zand, ik denk dat het een verlaten nest is. 

We kijken volgende week verder. 

Op een ander perceel zat ook een koppel kievieten maar hebben we niets gevonden. 

Kijken volgende verder. 

  

 

Jos Wesel, Woensdag 19 april,  

Zelf voor de eerste keer mee de polder in. Na deze ochtend zeer moe maar voldaan naar huis. 

Om 07.30 uur was ik aanwezig.  Annie en Rens waren er al. Later kwam Ad M want men ging met de 

sleepslang bemesten. Op het veld lagen 5 nesten deze waren bijna allemaal uit. Een nest had nog 4 

eieren en de andere nog 2.  

Na het bemesten hebben we de nesten en de pullen (zie foto)terug gezet. Later op de dag is Ad M. 

nog gaan kijken en hij zag dat de pullen onder de oude vogels zaten. Een van de vogels liep 

paniekerig rond Ad is gaan kijken en heeft nog 1 pul uit de sloot gered.  

Prima actie ! 

 

                     

Van het veld 

heeft Rens in 

totaal 13 

pullen gehaald 

en in een 

emmer gezet 

onder een jas 

en op een 

handdoek. 

Rens heeft 

aan mij 

gevraagd of hij 

de pullen 

mocht ringen 

van de boer 

(ik heb 

toestemming 

gegeven). 

 

 



Wim Dieden, 20 april 

Vandaag met mooi zonnig weer de Gement in geweest. De wind was nog wel koud maar het was 

goed te doen. We vonden op het perceel van Van Beurden 3 nestjes met elk 4 eieren. 

Verder zagen we hazen, gele en witte kwikstaart kleine plevier en de reeen. Bij de wulp was alles 

rustig.  

                                                                                                    Ton de Peffer, 20 april 

Vorige week was het weer zo slecht dat we 

maar niet gegaan zijn, nu is het wel koud 

maar in elk geval droog.  

Op perceel 33 lopen al dagen twee wulpen 

rond maar we gaan eerst maar bij Goesten 

kijken omdat de kievieten vol achter de 

kraaien aangaan. We vinden wel nieuwe 

proefnesten maar geen nest met eieren.  

Het nest dat we begin april vonden is warm 

en als we van het perceel af zijn komt de 

kievit gelijk terug.  

Als we over het perceel bij Simons lopen zien 

we plotseling op het perceel bij van Gemert 

twee wulpen achter de kraaien aangaan en 

als we gaan zoeken vinden we het nest ( zie 

foto).  

  

 

 

Van Gemert heeft toestemming gegeven om 

er een raster om te zetten en Rens is gelijk 

gekomen zodat we het raster konden 

plaatsen. (zie foto) 

Verder kwam er vlak voor onze neus 

plotseling een watersnip omhoog vliegen en 

hebben we voor de eerste keer weer de gele 

kwikstaart gezien. 

 

  



 

Onze mannen die het raster in korte tijd neerzetten ter bescherming van het nest van de wulpen die 

kort daarvoor met hand en tand hun eieren beschermden tegen al te opdringerige kraaien. 

                                                                                          

Wim Dieden, 26 april    

   

 

 

Gisteren met een zonnetje maar koude wind de 

Gement in geweest. 

 

Op het perceel waar we vorige week 3 legsels 

gevonden hadden en nog verschillende 

proefnestjes zijn we eerst gaan kijken. We vonden 

al snel het legsel van de kleine plevier. 

 

 

 

 

 

  



Toen we verder liepen hadden we alarmerende kieviten boven ons en zagen we ook 2 jongen lopen. 

Bij het nest aangekomen lagen er nog 2 koude eieren in. 

Bij het volgende nest lagen er nog 4 eieren in. Verder lopende weer alarmerende kieviten en 

kwamen we bij een leeg nest. 

 

Op een ander perceel zagen we een parend koppeltje scholeksters. 

De wulp zit nog rustig te broeden. 

Verder fietsend zagen we nog een enkele kievit op percelen waar we ze nog niet gezien hadden. 

Toen zijn we gaan kijken op het perceel tegenover Oostveen waar we ons eerste legsel gevonden 

hadden, volgens mij is dit gepredeerd daar er een groot stuk schaal en verschillende kleine stukjes 

schaal bij het nest lagen en niets in het nest. Er was ook geen kievit te zien. Er vlogen nog wel enkele 

regenwulpen over. 

 

      

 

   

 

Ton de Peffer, 28 april                                                                                                                                                    

Eindelijk is het eens een keer mooi                   

weer (koningsdag natuurlijk) het 

nest dat we 4 april vonden is 

duidelijk uit ( zie foto) het nest dat 

we zondag vonden is gepredeerd. 

Nergens is ook  maar iets van een 

stukje ei te vinden. Duidelijk door 

een vos dus. Bij de wulp is alles 

rustig, we zien de gele en de witte 

kwikstaart en de leeuwerik zingt 

zijn hoogste lied. Ook de 

graspieper zien we en de torenvalk 

hangt mooi te bidden. 

 

 

 

 

 

 

 

  



Jos Wesel, 2 mei 

Heerlijk de Zeeg in geweest. Er werd 

geploegd, gemaaid en gras opgehaald. 

Bij Van Hulten lagen twee nesten maar 

die werden niet meer bebroed. Wel 

drie nieuwe nesten gevonden tijdens 

het ploegen.  

Op het veld van Van Drunen zijn twee 

nesten gecontroleerd en blijken allebei 

uit te zijn.  De kwartel liet ook weer 

van zich horen, evenals de veld 

leeuweriken. Ook zat er een tapuit. 

 

Dit was waarschijnlijk de laatste keer dit seizoen voor mij in verband met behandeling in het 

Verbeeten .   

                                                                     

 

Wim Dieden, 3 mei 

De zon scheen lekker maar de wind was maar koud in de Gement. Bijna alle percelen waren bewerkt 

of men was met een bewerking bezig. Kraaien en kauwen waren er genoeg actief maar weidevogels 

zagen we weinig. 

De scholekster die Ton zondag gevonden had zat nog rustig te broeden. 

Van het legsel van de kleine plevier en de kievit op het perceel van Van Beurden was niets meer 

terug te vinden. Is door bewerking verloren gegaan.  



Ben er maandag toen ze gingen cultivatoren nog bij geweest maar het heeft niet geholpen. 

Met de wulp gaat het nog goed, hopelijk midden volgende week jongen. 

Bij de plassen rond de eendenkooien zat vandaag een koppel steltkluten. 

                                                                                                                   

 

 

 

 

 

 

 

Ton de Peffer, 5 mei 

Omdat we deze week zoveel aandacht 

hebben besteed om samen met de boer 

het wulpennest te beschermen is er 

weinig tijd meer geweest voor andere 

dingen.  

Maandag hebben we het raster 

weggehaald voor de cultivator, woensdag 

voor het mest rijden … 

 

 

 

… en zaterdag het raster in de zei........ 

regen  samen met Anja en Rens na het ploegen 

weer teruggeplaatst…                                                   

      

      

  

Deze week wel voor de eerste keer de kwartels 

gehoord en de veldleeuwerik zong zijn hoogste 

lied. 

 

 

  



                                                                                         

Wim Dieden, 11 mei 

Daar we gisteren niet thuis waren en het dinsdag 

slecht weer was zijn we vanavond even de Gement 

in geweest.   

De scholekster zat nog mooi te broeden zo ook de 

kleine plevier en de kievit. Zover wij vorige week 

constateerden waren ze met bewerking verloren 

gegaan maar dit bleek toch niet zo te zijn. De 

loonwerker had er toch netjes omheen gewerkt.  

 

Bij  de wulp die een dezer dagen uit moet komen 

was ook alles rustig,  de ene hield alles in de gaten 

terwijl wij die anders nooit zagen. 

Nu is het afwachten of er nog nieuwe legsels 

bijkomen. 

 

 

 

 

Wim Dieden, 17 mei 

We zijn eerst bij de scholekster gaan kijken, er was geen scholekster meer te bekennen. Toen naar 

het nest gaan kijken, dit was leeg en er waren ook geen schaalschilfers te vinden dus gaan we er 

vanuit dat het gepredeerd is. 

Bij de wulp zagen we 2 alarmerende ouders. In het nest lag nog een open gepikt ei met viezigheid 

erin, dat betekent dat er maar 2 eieren uitgekomen zijn. Door het lange gras hebben we de jongen 

niet kunnen ontdekken. 

 

Bij het andere perceel aangekomen zagen we vanaf de weg al 3 jonge kieviten lopen. Bij het nest 

bleek dat de eieren inderdaad waren uitgekomen. De kleine plevier zat nog te broeden, 

hier ben ik zaterdag nog even wezen kijken toen was duidelijk te zien dat de 2 eitjes ook uitgekomen 

waren. Er lagen behoorlijk wat schaalschilfers in het nest. 

Bijna alle percelen zijn nu bewerkt en ingezaaid. Er zijn geen activiteiten meer te ontdekken. We 

gaan woensdag nog een rondje Gement doen om te kijken of er nog nieuwe ontwikkelingen zijn, zo 

niet dan sluiten wij seizoen 2023 af. 

We verwachten niet dat er dan nog nieuwe legsels komen. 

 



31 mei, Mail van boer Laurens de Bever 

is een mooi voorbeeld van de prettige 

samenwerking ! 

 

Hoi Wim,  

Ik heb 1 kuiken gezien aan de kant waar 

mijn mais staat heb daar ruim een ha laten 

staan. Kuiken niet verzet weet niet of het 

andere kuiken mogelijk nog leeft en wist 

niet of je kuiken 200 meter kunt verzetten 

aan gezien de ouders het nog al druk 

hadden om de kraaien op afstand te 

houden.  

Ga dadelijk eerst op de Heihoorn maaien 

voor de koeien en kom dan over een dag of 

10 om het gedeelte wat ik heb laten staan 

op te voeren voor de koeien. 

 

 

 

Ton de Peffer, 8 juni 

Als we s'morgens aankomen zien we op het perceel van De Bever een heel stel kieviten zitten. Die 

zijn klaar met broeden en gaan nu allemaal bij elkaar zitten. Er loopt ook een wulp bij en die liep hier 

zondag ook al. Wat hij (zij) daar doet in zijn eentje is ons een raadsel.  

We vinden verbazingwekkend genoeg nog 5 nesten vandaag bij Simons, de Rooij en de Ruijter. We 

zetten een stok aan het begin van de rij en gaan over een paar weken wel kijken of ze uit zijn. Ook 

zien we onze wulpen nog lopen  op perceel 18 maar als we dichterbij komen zijn ze verdwenen in het 

hoge gras bij het Heike. Volgende week gaan we nog even kijken en gaan dan zoals elk jaar 

ergens  koffie drinken met wat lekkers. 

Ton de Peffer, 15 juni 

Vandaag voor de laatste keer dit seizoen met de groep de Gement in geweest, we hebben even een 

rondje gelopen en gekeken bij de stokken of er al een uit was maar alles zat nog mooi op het nest en 

we hebben zelfs bij Goesten nog een nest bij gevonden. We hebben  ook nog wat leuke andere 

dingen bekeken (zie foto)  en zijn toen lekker bij de molen in Nieuwkuik koffie gaan drinken. Hoeveel 

nesten er uit zijn gekomen is nu nog niet te zeggen want er liggen er nog zes, de stokken staan voor 

in het land dus over een paar weken kan ik de rij aflopen en kijken of ze uit zijn.  

We hebben ontzettend veel werk en tijd in onze wulp gestoken, niet alleen wij maar ook de boer, 

loonwerker, Anja,Ton en Rens. Ook van alle andere boeren hebben we alle medewerking gekregen 

allemaal hartelijk dank daarvoor en hopelijk tot volgend jaar. 

 

 

 



01 juli Tom Gerris 

Ze zeggen wel eens al het begin is moeilijk en dat geldt zeker voor het vangen van kraaien in een 

kraaienvangkooi. Ook stond er in de ontheffing dat er in de vangkooi een levende geringde kraai 

moest zitten, deze zijn bijna niet te vinden. Deze levende geringde kraai mocht vervangen worden 

door een plastic kraaienlokker, maar al snel bleek dat een plastic kraaienlokker de kraaien niet lokte 

maar de kraaien op afstand hielden.  

Na wat geëxperimenteer bleek dat er het best werd gevangen bij Jan Oostveen,  een boerderij met 

melkvee. De vangkooien stonden bij een openliggende voerkuil waar verder weinig menselijke 

activiteiten waren. De vangkooien waren vang klaar opgesteld van 17 augustus tot en met 30 

augustus 2022, dit leverde 33 kraaien op. En van 15 februari tot en met 29 juni 2023 dit leverde 165 

kraaien op. De dode kraaien werden gebruikt om kraaien af te schrikken boven ingezaaid maisland, 

om jachthonden af te richten en een preparateur konden we er ook blij mee maken. 

Als bijvangst hadden we één havik, 43 kauwen, 7 eksters en 5 roeken, deze zijn weer in vrijheid 

gesteld. 

Al met al kunnen we stellen dat het goed kraaien vangen is met een kraaienvangkooi in de Gement. 

 

01 augustus, Elise Adriaanse 

Onderstaand bericht van Natuurmonumenten spreekt voor zich denk ik. Fons Mandigers is inmiddels 

niet meer bij Natuurmonumenten werkzaam, vandaar dat ik de mail even naar een collega van hem 

heb doorgestuurd. Lianne Schroder is ook altijd erg betrokken bij het weidevogelwerk, vandaar. 

Ik vertrouw op haar deskundigheid, en sluit me daar graag bij aan. 

Van mij uit nog de vraag of er nog mogelijkheden zijn voor een plas-dras gedeelte met geleidelijk 

aflopende oevers zoals ik ook tijdens het eerste overleg heb aangevraagd. We horen het graag ! 

Met vriendelijke groeten, Elise Adriaanse, Coordinator weidevogelbescherming Gement en De Zeeg 

Reactie van: Lianne Schröder 

Verzonden: dinsdag 1 augustus 2023, Onderwerp: RE: plan aanplant Hawks terrein 

Ik heb er even naar gekeken met mijn collega. Het ziet er goed uit. De beplantingslijst is prima. 

Wel hebben we een advies over de plantafstand van de lindes tot de weg. Een linde staat bekend als 

een boom die worteldruk levert onder verhardingen. Dus het advies is om verder dan de huidige 3 m 

van het pad af te blijven, 5-6 meter is beter. En als daar ook nog een sloot ligt, moet je er rekening 

mee houden dat het waterschap een schouwpad van 5 meter eist langs de watergang of anders is het 

voor je eigen beheer wel handig, je moet ook ergens het slootvuil kwijt.  

Maar ik kan op de kaart niet goed zien of er een sloot ligt. 

Succes verder met de uitvoering!  

Met vriendelijke groet, Lianne Schröder, Coördinator Natuurbeheer Noordoost-Brabant en Rijk van 

Nijmegen, Akkerseweg 9, 5321 HG Hedel 

 

 



Onderstaand nog de gegevens van de resultaten in De Zeeg, met dank aan Annie Hendriks 

Op het land van van Hulten : 

4 april         4 nesten  

                     nest 1, aantal eieren 4, uit 4 

                     nest 2, aantal eieren 4, onbekend 

                     nest 3, aantal eieren 4, uit 4 

                     nest 4, aantal eieren 4, uit 4 

2 mei        2 nesten  

                     nest 1, aantal eieren 4, onduidelijk verlies 

                     nest 2, aantal eieren 4, uit 4 

 

Op het land van Van Drunen: 

4 april          2 nesten 

                      nest 1, aantal eieren 1, uit 1 

                      nest 2, aantal eieren 4, uit 4 

 

            



Dit jaarverslag komt natuurlijk niet tot stand zonder de enthousiaste verslaglegging van onze 

vrijwilligers in de vier groepjes die bijna wekelijks op pad gaan. Daarbij ondersteund door de 

enthousiaste medewerking van de diverse Duinboeren die hun de gelegenheid geven dit belangrijke 

en bijzondere vrijwilligerswerk te blijven doen.  

Dit jaar ook bijzondere dank aan Tom Gerris en collega’s van de Fauna Beheer Eenheid (FBE) die 

intensief betrokken zijn geweest bij het werken met de Kraaienvangkooien.  

Ook de vele mooie foto’s worden door onze vrijwilligers aangeleverd zodat het elk jaar weer tot een 

mooi kleurrijk verslag kan worden samengevoegd.  

Dit jaar is de foto op de voorpagina afkomstig van Lianne Schroder van Natuurmonumenten die onze 

activiteiten ook altijd met veel enthousiasme en deskundigheid ondersteunt.  
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